
Zápis ze zasedáńı SKAS dne 25. 3. 2013

Př́ıtomńı senátoři: Tereza Bártlová , Jakub Buĺın(př́ıchod 18:07), Karel Kolář, Kristýna Kun-
cová (odchod 19:36), Jakub Michálek (18:33-19:32), Petr Pošta, Tomáš Roskovec, Jǐŕı Šejnoha
Hosté: Martin Vlach (na body 1-3), Marek Vyšinka (na body 1 a 2)
Program:

1. Schváleńı programu
2. Schváleńı zápisu z minulých zasedáńı
3. Beseda s proděkanem pro PR(neveřejný bod zasedáńı s pozvaným hostem RNDr. Marti-

nem Vlachem, PhD.)
4. Volby do SKASu
5. Rozpočet SKASu
6. Albeř pro studenty 2013/2014
7. Návrh změny v systému zapisováńı předmět̊u
8. Různé

Zasedáńı svoláno na ponděĺı 25. 3., začátek 18:03, konec 23:23, předsedá T. Bártlová.

1. Schváleńı programu

Program byl schválen tichým souhlasem.

2. Schváleńı zápisu z minulých zasedáńı

SKAS schválil zápis ze zasedáńı z 4.3. 2013 tichým souhlasem.

3. Beseda s proděkanem pro PR(neveřejný bod zasedáńı s po-
zvaným hostem RNDr. Martinem Vlachem, PhD.)

Před zahájeńım neveřejného bodu host M. Vyšinka na výzvu opustil zasedáńı. T. Bártlová
požádala M. Vlacha o informováńı o auditu na OVVP. M. Vlach uvedl, že audit byl zaměřen
na vymezeńı propagačńı činnosti souvisej́ıćı se studiem na MFF a evidencemi neinvestičńıch
výdaj̊u, dále na posouzeńı rozhodovaćıch proces̊u a dělbu pravomoci a odpovědnosti u Odděleńı
pro vněǰśı vztahy a propagaci a Odděleńı mediálńı komunikace. Finančńı toky v minulých letech
byly z mnoha zdroj̊u a je tedy těžké se v současném stavu orientovat. Uvedl také, že se roz-
hodně nejedná o formu trestu, ale o źıskáńı informaćı a rady pro daľśı start. Na dotaz J. Šejnohy,
kdo audit provád́ı, M. Vlach uvedl, že jde o fakultńıho auditora funguj́ıćıho v rámci děkanátu.
T. Bártlová se dotázala, zda bude letos celkový rozpočet propagace vyšš́ı či nižš́ı ve srovnáńı
s předchoźım. M. Vlach odpověděl, že zhruba o 2,6 milionu v́ıce, v těchto prostředćıch jsou však
zahrnuty provozńı náklady nového odděleńı, nastartováńı změn fakultńıho webu, propagačńıho
archivu atp.Uvedl také, že budou provedeny r̊uzné změny, např́ıklad slučováńı náklad̊u repre-
zentaci a také přibudou nové akce, např. účast na Festivalu fantazie. Upozornil také na jistá
úskaĺı tvorby rozpočtu, se kterými se potýká. T. Bártlová se zeptala, zde se budou také nějaké
akce škrtat a rušit. M. Vlach uvedl, že prozat́ımńı ćıl je akce nerušit, avšak může doj́ıt ke
slučováńı. J. Šejnoha přednesl otázku toho, jak středoškoláci a v̊ubec vněǰśı svět vńımá fa-
kultu. J. Šejnoha se domńıvá, že špatně, podkládá to názory svých student̊u. K. Kuncová se
zeptala, zda máme pr̊uzkumy mezi SŠ studenty, M. Vlach uvedl, že zat́ım nikoli, právě na
změně chápáńı mediálńıho obrazu je nutno pracovat - to je jeden z úkol̊u nového odděleńı
mediálńı komunikace. V plánu jsou i sociologické pr̊uzkumy. M. Vlach dále uvedl, že by rád
zhodnotil např́ıklad efektivitu korespondenčńıch seminář̊u, které tvoř́ı v rozpočtu propagace



velký pod́ıl. J. Šejnoha uvedl, že podle jeho zkušenosti se k MFF UK nehláśı ani úspěšńı ab-
solventi v zahranič́ı, ani současńı čerstv́ı absolventi. K. Kuncová tuto informaci zpochybnila a
P. Pošta namı́tl, že např́ıklad ve velkých pojǐst’ovnách se lidé i na významných pozićıch, včetně
člen̊u board̊u, s absolvováńım MFF UK nijak netaj́ı a absolvent̊u MFF UK si váž́ı. M. Vlach
uvedl, že chce vytvořit funguj́ıćı spolek absolvent̊u, který by mimo jiné pomohl źıskat zpětnou
vazbu od absolvent̊u a uvedl př́ıklad úspěšného fungováńı těchto spolk̊u v zahranič́ı. J. Buĺın
uvedl, že na katedře algebry se s absolventy neformálně z̊ustává v kontaktu běžně a ti se roz-
hodně k fakultě nadále hláśı. Proběhla diskuze o možnosti student̊u projevit nespokojenost s
vyučuj́ıćımi, např́ıklad formou ankety. T. Roskovec upozornil, že oproti minulým desetilet́ım
došlo k rozluce MO a MFF UK a ocenil by, kdyby se fakulta pokusila v MO opět v́ıce zapo-
jovat. K. Kuncová se dotázala, zda v rámci propagace fakulty proběhnou i nějaké akce ćılené
na d́ıvky. M. Vlach odpověděl, že to zat́ım v plánu neńı, ale je dbáno na vyváženost při oslo-
vováńı student̊u. J. Šejnoha upozornil na možnou souvislost zájmu student̊u a existuj́ıćı akre-
ditace na informatické sekci, podle jeho názoru daľśı akreditováńı může přinést posun dopředu
nebo zakonzervováńı úbytku student̊u. T. Bártlová se dále dotázala na stav projektu nahráváńı
přednášek. M. Vlach uvedl, že jeho názor neńı vyhraněný. Informoval o záměru RUK nahrávat
některé přednášky ve spolupráci s ČT. Kvalita projektu by snesla mnohá zlepšeńı, zat́ım se
nejev́ı jako dost propagačně účinná, proto prod. M. Vlach nab́ıdku na účast MFF v letošńım
školńım roce nepřijal. Nicméně nab́ıdl možnosti spolupráce na př́ıpravách koncepce nové série.
Raději než nahráváńı běžných přednášek by vytvořil kratš́ı, úderněǰśı videa, která by nenudila.
M. Vlach dále informoval o rozb́ıhaj́ıćı se spolupráci s Khanovou školou, dojednáńı konkrétńıch
podmı́nek by mělo proběhnout do konce semestru. M. Vlach dále konzultoval se SKASem po-
hled na spolek Matfyzák a shodl se na logice a správnosti předáńı starosti o finančńı podporu
př́ımo prod. M. Vlachovi. M. Vlach by do budoucna rád zlepšil koordinaci spolupráce s firmami
a sponzory a rád by oddělil studentský a absolventský spolek. M. Vlach požádal do budoucna
SKAS o pomoc a radu při změnách chystaných ve vztahu spolku a fakulty. Byl diskutován
koncept propagačńıch předmět̊u fakulty. J. Šejnoha se zeptal na možnost sjednoceńı šablon
katedrálńıch stránek. M. Vlach uvedl, že je připravována, hotova by mohla být cca za rok. T.
Bártlová poděkovala proděkanovi M. Vlachovi za ochotu se setkat a diskutovat o jeho práci.

4. Volby do SKASu

K. Kuncová vyjádřila nespokojenost s loňským plakátem, který považuje za sexistický,
a nab́ıdla se, že vytvoř́ı nový. J. Buĺın uvedl, že leták soutěže Náboj se mu mimořádně ĺıb́ı
a rád by o tvorbu plakátu požádal autora tohoto letáku.

Dále byl diskutován možný předseda volebńı komise, nutný počet člen̊u této komise a také možné
datum voleb.

Usneseńı: SKAS MFF UK navrhuje ASu MFF UK termı́n 14. 5. 2013 ke konáńı voleb do SKAS
MFF UK.

Hlasováńı: 6 – 0 – 0

K. Kolář zmı́nil možnost setkáńı se studenty před volbami a možnost pohoštěńı na takovém
setkáńı. Byla diskutována možnost takové setkáńı bud’ spojit s volbami, nebo ho uspořádat
mimo volby. Nakonec po orientačńım hlasováńım byl vybrán termı́n ponděĺı 18:00 před volbami
na Tróji. K. Kolář se nab́ıdl zjistit možnost realizace a poptat se v bufetu MFF na Tróji
na zajǐstěńı pohoštěńı.

5. Rozpočet SKAS MFF UK

T. Bártlová byla přizvána na část jednáńı kolegia děkana, kde byla informována změně
rozpočtu SKASu v souladu s předchoźımi požadavky SKASu, a na zasedáńı tyto změny předložila.



Jde zejména o odebráńı větš́ı části peněz a převzet́ı podpory spolku Matfyzák proděkanem
pro PR, dále umožněńı použit́ı peněz SKASu jako stipendíı. SKAS bude mı́t k dispozici 35 tiśıc
korun s možnost́ı požádat o daľśıch 10 tiśıc korun proděkana pro PR. Bohužel neńı realizova-
telný návrh J. Šejnohy na postupné čerpáńı podle potřeby, nebot’ fakulta by ráda své peńıze
využila plně a nepravidelné navyšováńı rozpočtu během roku by to znesnadnilo.

Usneseńı: SKAS MFF UK bere na vědomı́ změnu struktury rozpočtu SKAS MFF UK.

Hlasováńı: 6 – 0 – 0

P. Pošta neformálně poděkoval T. Bártlové za vyř́ızeńı.

6. Albeř pro studenty 2013/2014

T. Bártlová informovala o dohodnuté účasti SKAS na př́ıpravném soustředěńı na Albeři.
Od děkanátu j́ı přǐsla informace, že požadovaný počet účastńık̊u ze strany SKAS je 3-4. P.Pošta,
K. Kuncová a T. Bártlová deklarovali, že by se rádi zúčastnili všech turnus̊u. T. Bártlová se
tedy zavázala zjistit, kolik je horńı mez pro počet účastńıćıch se senátor̊u a zavázala se připravit
doodle pro zjǐstěńı časových možnost́ı člen̊u SKAS. Turnusy proběhnou v termı́nech 1.-4. 9.
fyzikové, 4.-7. 9. informatici a 7.-10. 9. matematici.

7. Návrh změny v systému zapisováńı předmět̊u

Proděkan pro studijńı záležitosti F. Chmeĺık informoval přes T. Bártlovou SKAS o návrhu
změny v systému zapisováńı předmět̊u. Na zasedáńı padly některé připomı́nky a komentáře
k tomuto návrhu, P. Pošta a K. Kuncová své připomı́nky podali již před zasedáńım, takže
nejsou uvedené v zápisu. K. Kolář se vyjádřil skepticky k zápisu rozvrhových ĺıstk̊u, studenti
s uznaným zápočtem by mohli blokovat mı́sto na cvičeńı. Dále by brzké rozvržeńı p̊usobilo
pot́ıže u umlouvaných výběrových přednášek, obzvlášt’ pokud vyučuj́ıćı nebude moci úmluvu
zorganizovat v prvńım týdnu semestru. T. Bártlová upozornila, že rozvržeńı do paralelek může
zp̊usobit pot́ıže student̊um opakuj́ıćım předmět. J. Šejnoha upozornil na to, že rozvrh nerespek-
tuje zájmy student̊u, tento semestr cvičil studenty s 4 cvičeńımi během dne, což nepovažuje
za dobré. T. Bártlová dále informovala, že SKAS může vyslat jednoho zástupce k zasedáńı
rozvrhové komise.

Usneseńı: SKAS MFF UK nominuje jako zástupce k projednáńı návrhu změn systému zápisu
předmět̊u Petra Poštu, Kristýnu Kuncovou jako náhradńıka.

Hlasováńı: 6 – 0 – 0

T. Bártlová se zavázala připomı́nky k návrhu padlé na zasedáńı i poslané mailem zapracovat
a poslat F. Chmeĺıkovi.

8. Různé

subsubsection Upozorněńı pro studenty SKAS MFF UK doporučuje student̊um se v př́ıpadě
nesnáźı nebo obt́ıžné situace ve studiu obrátit na studijńı proděkany, a sám nab́ıźı svou pomoc.

subsubsection Web SKAS SKAS se shodl na ochotě platit správce svého webu z řad student̊u
stipendiem 500 Kč za měśıc, dosud tuto práci vykonávali senátoři bez nároku na odměnu.

subsubsection Nová funkce do SISu J. Šejnoha navrhuje požádat SIS o zpracováńı dat stu-
dent̊u včetně výsledk̊u a po přihlášeńı k nim umožnit př́ıstup student̊um a vyučuj́ıćım, jak to
v současnosti přednášej́ıćı a cvič́ıćı čińı na svých stránkách.



subsubsection Výročńı zpráva SKAS P.Pošta s K. Kuncovou jsou ochotni sestavit tzv.
Výročńı zprávu SKAS, kde by shrnuli letošńı práci a výsledky SKAS MFF UK.

subsubsection Př́ı̌st́ı zasedáńı Termı́n př́ı̌st́ıho zasedáńı SKAS byl umluven na 22. 4. 2013.

Na podnět J. Šejnohy byla diskutována otázka zkoumáńı historie fakulty.

zapsal Tomáš Roskovec


